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 :סגל

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן
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 ש"יועמ  - ף סד סגל יו"עו
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 רשמה:
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 .2020החסן נייד )דיסק און קי( דו"ח שנתי  -מצ"ל 

 פרוטוקולים של הוועדה לענייני ביקורת. -
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 אישור תקציב העירייה .1

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת עיר שלא מן המניין. על  י. פרץ:

הפרק אישור תקציב העירייה. אני רוצה לומר לכם שתקציב העירייה השוטף 

. עיקר 2022ותקציב הפיתוח משקפים את תכנית העבודה העירונית לשנת 

מופנים לחינוך, התרבות  58%ההשקעה העירונית בתקציב השוטף שהם 

וחה. דגש גם על חינוכם ועתידם של ילדי העיר. וזה לצד קידום אוכלוסיות והרו

חלשות והגברת האינטגרציה החברתית. גם בתקציב הזה אנחנו רואים במקביל 

עלייה בהשקעות בטיפוח חזות העיר. הגברת האכיפה ושיפור הטיפול בפניות 

ליארד. הוא מי 2.5התושבים. אנחנו גם רואים בתקציב הזה תקציב פיתוח בסך 

הגדול ביותר בתולדות העיר שהיה אי פעם. מדובר בתקציב שמרביתו מגיע 

לתקצוב ממשלתי. שמשקף את התוכניות העירוניות להקמת שכונות מגורים 

חדשות. שדרוג וטיפוח השכונות הוותיקות. הקמת מוסדות במבני ציבור, בתי 

ציב השוטף כמובן. ספר , גני ילדים ושורה ארוכה של תשתיות עירוניות. בתק

בתקציב הפיתוח עם יישום הלכה למעשה של תכנון רב שנתי כמובן מערכתי 

אשר מעגם את המשאבים העירוניים והממשלתיים וזה מתוך מטרה לשפר 

משמעותית את איכות החיים של תושבי העיר וכמובן להצעיד את קריית אתא 

החצי מיליארד. זה לעתיד מבטיח. אנחנו נראה כאן באמת, עברנו את הרף של 

תקציב מאוד, זה אירוע מחונן זה מרגש מאוד. אני זוכר שמלפני הרבה שנים 

התחלנו עם תקציב מאוד מזערי וקטן והגענו לתקציב כזה גדול. וזה בזכות 

השקעות והפיתוח שנעשו בשנים האחרונות. וכמובן בתקציב הפיתוח שמבשר 

ז כדי שאנחנו נוכל להבין יותר בשורות וצמיחה ענקית מאוד בעיר קריית אתא. א

לפרטים אני אבקש מרואה חשבון זיצר, להציג את התקציב לאחר מכן נפתח 

 בדיון. בבקשה רו״ח זיצר.
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ערב טוב לכולם. אני רוצה לפתוח בשבחה של אכסניהפעם ראשונה שלי בחדר  ז. יעקוב, רו״ח:

ל מעל חצי הזה. מאוד מכובד. וכמו שאמר ראש העיר, אנחנו נמצאים בתקציב ש

מיליארד שקל. שזה באמת נקודת ציון מאוד מאוד חשובה. ההכנסות שלנו 

מיליון ש״ח . יש לנו הכנסות ויתר עצמיות,  219-מארנונה אמורות להסתכם ב

חינוך ורווחה אבל עיקר ההכנסות הממשלתיות שלנו נובעותממשרד החינוך 

ומשרדים אחרים  מיליון ש״ח.. 12מענק איזון של  -55ו 125ומשרד הרווחה 

ומענקים אחרים כאשר עיקר ההכנסה שלנו ממשרדי ממשלה, היא חינוך ורווחה 

כי עיקר ההשקעה היום בקריית אתא היא בנושאים של החינוך. מבחינת ההוצאה 

מיליון ש״ח. הפעולות הכלליות  55מה שאנחנו יכולים לראות שהשכר הכללי הוא 

בשכר  136מיליון ש״ח.  200רבת ל מיליון ש״ח וההשקעה בחינוך מתק 119הן 

מיליון שקל בפעולות ואם אנחנו לוקחים את ההשקעה נטו בחינוך אז  60ומעל 

אנחנו רואים עשרות מיליוני שקלים מתוך ההשקעה נטו, שהרשות משקיעה 

מיליון  61מיליון ש״ח בשכר.  14מיליון ש״ח.  75בחינוך. ברווחה אנחנו סביב 

, הוצאות המימון שלנו, אין 21.5עון המלגות שלנו הוא ש״ח בפעולות הרווחה. פיר

לנו התחייבויות לבנקים בשוטף. גם לא לוקחים אשראי לשוטף ולכן הוצאות 

המימון שלנו מצביעות על מיליון נקודה שתיים שזה סכום מאוד נמוך וזה בעיקר 

נובע מהסדרי הארנונה, הנחות שניתנות כאשר אין לנו כמעט תשלומים למערכת 

בנקאית עקב כך שאין לנו צורך לקחת אשראי מהבנקים באופן שוטף. מבחינת ה

. 68% -דו״ח כוח אדם, אני כרגע עובר, יש לנו רוב כ״א מושקע בחינוך 

. אם אני 12%והפנסיונרים  6%ומשרד הרווחה  14%המונציפאליים ואחרים הם 

 71וך. משרות בחינ 849 -עובר למשרות בטבלה ולא במעגל אפשר לראות שוב 

ברווחה ומעט מאוד במה שנקרא מונציפאליים ואחרים. העוגה הבאה מדגישה 

עוד יותר את ההשקעה בחינוך ורווחה. כאשר אני מדלג ולוקח החוצה את נושא 

בלבד, החינוך והרווחה השקעה  16%הגימלאים. אז היה שם מונציפאליים 

וברווחה. דו״ח כ״א  מרכזית של עיריית קריית אתא בישוב קריית אתא, זה בחינוך

ללא פנסיונרים, אפשר לראות את זה בצורה תמציתית גם בטבלה. עכשיו אני 
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עובר לתקציבי הפיתוח, לאישור לפי המקורות. אז סך הכול תקציב הפיתוח 

מיליארד  2.5, סך הכול 142מיליארד ש״ח סכום מכובד לאישור  2.4המאושר 

מיליארד ש״ח ,סכומים  2.5ל שקל. זאת אומרת חצי מיליארד שקל בשוטף ומע

 21%ופיתוח. תקציב הפיתוח לפי המקורות זה בעיקר מעט מאוד הלוואות, 

. כוח פנימי, ממקורות 22%מקרנות העירייה . אחוז מהתקציב הרגיל כלומר ל

האחרים ועוד מעט נראה את הפילוח  69בלבד ואמרתי  9%פנימיים. הלוואות 

 700יבור וחינוך אנחנו מדברים על שלהם. הפילוח שלהם מדבר שבמוסדות צ

מיליארד שקל בנושא של תשתיות.  1.8מיליארד. ועוד כ  2.5מיליון שקל מתוך ה 

 71%לפי הנושאים אפשר לראות שההשקעה הגדולה ביותר היא בתשתיות. 

מתוך סך כל ההשקעה המיועדת לפיתוח. מבחינת החלוקה, אז מקודם אמרנו 

ן אנחנו יכולים לראות את החלוקה לפי מגזרים את החלוקת תשתיות ומוסדות, כא

פנימיים של תב״רים לאישור. איזה רחובות, איזה פרויקטים הולכים לאישור 

ואפשר לראות פה בפילוח של המשרדים המממנים מה מרמ"י, מה במשרד 

הפנים, משרד התחבורה בצורה מאוד מאוד מפורטת לכל תב״ר ותב״ר. לפי 

, זה מה שראינו 33%. ראינו  45%משלה עם הגורמים המממנים משרדי המ

 20%בלבד. הקרנות בתקציב הרגיל  2%. הלוואות בסך הכול 78%מקודם את ה

וגם ראינו את זה מקודם בפילוח מאקרו עכשיו בפילוח יותר מפורט, אנחנו 

והלוואות  1%קרנות  19באחוז.  19%מעצמינו שזה   22%למעשה מביאים 

שא. מוסדות הציבור והחינוך בחלוקה שלהם לפי שיתקבלו בעתיד כפירעון הנו

 26%הפירוט וכנ״ל אנחנו עוברים אחד אחד ומראים שהגורמים המממנים אנחנו 

, כאשר פה יש לנו גם השתתפות של  25%בתקציב הרגיל והלוואות ל 1בקרנות, 

. 25%פה ואני  19%והממשלה אמורה לתת  4%מפעל הפיס בשיעור של 

מיליון ש״ח. אנחנו  37אנחנו בתחילת השנה נפתח עם לקרנות אנחנו צופים ש

מיליון ש״ח כאשר  9ולהיות עם  27.7מקווים להשתמש בתקציבי הפיתוח ב

מיליון זה לגבי קרן עבודות פיתוח, זה הקרן נטל  30ומקבלים ועוד  7פותחים עם 

להשבחה. יש לנו קרן עודפי תב״רים, קרן לחידוש צנרת ובסך הכול אנחנו מקווים 
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 105מיליון, זאת אומרת לעמוד לרשותנו  80מיליון ש״ח בעקבות כ 25שלוח בל

 31מתכננים להעביר מתקציבי הפיתוח ו 72, 105מיליון ש״ח. אנחנו מתוך ה

לתקציב הרגיל על פי הנוסחאות המוכרות על ידי משרד הפנים וזה אומר להישאר 

 לענות. מיליון ש״ח יתרה. אם יש שאלות עד לכאן אני ישמח  1.2עם 

תודה רבה ליעקב זיצר. מישהו מבקש להתייחס לתקציב שהוצג? בבקשה, מי  י. פרץ:

 מדבר ראשון? ציון בבקשה.

׳ לא היית חבר 93שוב שלום לכולם, ערב טוב.  אני רוצה לסבר את האוזן שלך, ב צ. אסולין:

 ׳. והיום ברוך השם93מיליון שקל. ב 48מועצה ולא היית ראש עיר. התקציב היה 

הוא עומד על למעלה מחצי מיליארד שקל. אני רוצה בבקשה לשאול מס׳ שאלות 

אבל אחר כך תענה לי על כולם. אני רואה שבעיקרי התקציב יש סיוע לאוכלוסיות 

שנפגעו ממשבר הקורונה. הייתי רוצה לדעת אבל אם יש צנעת הפרט אז אני לא 

ים סיוע אותם אנשים הייתי מציע אבל הייתי רוצה לדעת באיזה אופן הם מקבל

שנפגעו? והייתי רוצה שתפרט יותר בטיפוח של המרחב הציבורי במיוחד בשיפור 

וייעול לשירות לתושב והנגשתו ככל האפשר. יש פה תקציב לא מבוטל, בעניין 

הזה של חזות העיר ששמת דגש בתקציב הזה.  ואני שמח מאוד, גם חברתי 

השינוי בחודשים האחרונים בחזות של דיברנו על זה אתמול . שאנחנו רואים את 

העיר וברחובות. אנחנו רואים שהפינוי האם בכוונתך בתקציב יהיה לרכוש עוד 

רכבים ועוד דברים שיועילו לשיפור ולכן חשוב לי שתדגיש את העניין הזה במה 

אתה מתכוון.? אני חשבתי שטעית שאמרת , אני אמרתי ולכן בטוח יש טעות 

מיליארד  2.5ליארד? איך? זה לא היה אף פעם דבר כזה. מי 2.5סופר. איך זה 

זה לא.. זה המון כסף, לפיתוח העיר. אז גם כאן, האם אפשר להרחיב את 

הנושא. על החינוך אתה מדבר הרבה שנים ובאמת כל שנה אני מדבר על העניין 

הזה של החינוך ושמת מאז שנבחרת אני זוכר ששמת דגש ושמת את מרבית 

והתוצאות לא איחרו לבוא. בכל המגזרים בבתי הספר  50%מ התקציב למעלה

ואנחנו יודעים על הנושא הזה. הנושא של התרבות, אני רוצה.. קצת לשתף 

אותך. האירוע האחרון בחנוכה, אני שמעתי זאת אומרת אנשים הלכו לאירועים 
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וזה היה יוצא מן הכלל, הם התפרסו בכמה מקומות בעיר. צריך להמשיך עם 

זה, לתקצב ולעשות בכל מיני מקומות לעשות את הדברים האלו. אז הדבר ה

 הייתי רוצה שתרחיב קצת על הדברים האלו, אני ישמח לשמוע תודה רבה.

 תודה רבה ציון, אנחנו נשיב לכולם אחרי שנסיים את הדיון, בבקשה רואי.  י. פרץ:

נגד התקציב הזה. אני ערב טוב לכולם. אני וחבריי לסיעה, כמובן שאנחנו נצביע  ר. דוד:

חושב שהתקציב הזה הוא תקציב רע לקריית אתא ולתושבים שלה. זה בעיקר 

תקציב מביך . אני מסתכל על התקציב ואתם מתגאים בכך שהתקציב העירוני 

עבר את החצי מיליארד שקל, אני מזכיר לכם שהתקציב העירוני הוא מכספי 

מים. אני מזכיר לכם תושבים. וארנונה שהתושבים משלמים ועסקים משל

שהתקציב העירוני בנוי מחנייה, מתשלומי חנייה דרך אגב זה לא מוזכר בדו״ח 

מה החלק של תשלום החנייה, לדוחות בחנייה כחול לבן, אם אפשר להרחיב על 

זה. ואני מסתכל , קודם כל הדברי הסבר על התקציב.. די דומים לשנה שעברה. 

ים. רואים את אותו דבר כל שנה בהנחה זאת אומרת יש פה איזשהי מכבסת מיל

שכנראה אנשים לא ישימו לב. אנחנו גם בשנה שעברה דיברנו בתקציב היה 

רשום ״שיפור חזות העיר, התקנת כלי ריהוט רחוב, כלי עצירה״, אני לא רואה 

שום ריהוט רחוב, אני לא רואה שום כלי עצירה בעיר. אנחנו רואים שידורים של 

רואים שאין שום שינוי  2022על התקציב השנתי של  תאורה. אם מסתכלים

בתקציב שמיועד לדבר הזה. אנחנו רואים שדווקא השקעה בחינוך, ברווחה 

בתקציב הקודם. אנחנו רואים  60%בתקציב הזה לעומת  28%ובתרבות יורדת. 

מיליון שקל. אם אפשר היה  60בתקציבי הפיתוח, הקמת משכן אומנויות בערך 

ור הדבר הזה איך זה אמור להיראות, מה יש בפנים. לראות את לקבל פירוט עב

התזכיר שנעשה לגבי הדבר הזה, מה הצרכים שלו, את מה הוא אמור לשמש. 

מיליון שקל כדי שנראה לפני שנאשר. שדרוג  160הדמיות, בכל זאת אומרת 

מיליון שקל שדרוג לשכת הרווחה, שאני לא מבין למה הם לא  22לשכת הרווחה 

ו כבר לבניין העירייה? אפשר היה להכניס אותם לבניין העירייה ולא לחכות נכנס

עם זה. אנחנו מסתכלים על דברים שברשויות אחרות נעשו כבר לפני שנים. 
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אנחנו מתגאים באיזה מגרש כדור שלג, תשע סינטטי בגבעת רם ובגבעת אלונים, 

כז העיר? מה אפרופו למה רק שם? מה עם השכונות הנוספות בעיר? מה עם מר

עם נווה אברהם? מה עם דרביצ׳בסקי? מה עם בן עמית? למה שם אין מגרש? 

למה זה דווקא רק בגבעת רם ובגבעת אלונים? אני בעד, כן? אבל למה רק שם? 

ואנחנו בעצם רואים דברים שנעשו כבר במשך שנים ארוכות בערים אחרות 

הכי גדולה בקריות עם ואנחנו מתגאים שאנחנו עושים את זה רק עכשיו, העיר 

תקציב של מעל חצי מיליארד שקל. אז זה הסיבה שהתקציב הזה הוא בעיקר 

מביך. ו.. אני מקווה מאוד שהחברים פה למועצה ישאלו שאלות , אני בטוח שיש 

לאנשים שאלות לגבי התקציב הזה, שנקבל קצת יותר מאשר רק מספרים על 

 המסך.

 ר בבקשה.כן, מישהו רוצה להוסיף? ני י. פרץ:

קודם כל הערה טכנית לגבי הספר עצמו. לא יודע אם שמתם לב אבל יש פה  נ. יעקובי:

הכפלת שורות. כל שורה מקבלת סיכום, כל שורה מקבלת סיכום. הערה טכנית, 

מיותר. אפשר לעשות את זה בסיכום סופי, סיכום ביניים. אפשר גם להוסיף 

״שירותים  -יאורים פה עמודה. עמודה נוספת שתתאר את הפרק למה הת

נוספים, שירותים נוספים״.. מאוד כלליים. זו ההערה הטכנית. לגבי התייחסות של 

המוקד העירוני, אתם פתחתם בתחילת הספר שהולכים לשפר את זה באופן 

מאוד מאוד מהותי. ואני לא רואה שום שינוי בתקציב משנה שעברה לשנה הזו 

שקל. אז איך בדיוק זה מתבטא? במה  5,000להיפך, אני רואה אפילו שהורדת כ

שרשום פה, ואני לא אצטט את זה כבר ציון הקריא את זה. קצת לא מסודר אבל 

אני רוצה לציין עוד משהו כזכור לך וגם לוועדת הרווחה שאני השגתי תרומה של 

חצי מיליון שקל לטובת התושבים. תושבים נזקקים לרווחה. לא בכסף אלא 

אלף  20, נעליים ומזון וצעצועים לילדים. אבל היה צריך בפרטים. בגדי חדשים

שקל מטעם העירייה בשביל לשחרר את הסחורה הזאת ובשביל לקבל אותה, אני 

אלף שקל האלה. אתם ציינתם אז בזמנו במייל. לא  20מבקש להוסיף את ה 

אלף  20מעוניין בשום קרדיט פוליטי על התרומה הזו. אני מבקש להוסיף את ה
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, בספר 20. דבר נוסף, בעמוד 2022לה שנשיג את התרומה הזו לשנת שקל הא

מיליון שקל.״ אותו דבר גם שנה שעברה. אני  2.6 -התקציב, ״חבילות בטקסים 

מבקש לדעת מה עשו עם התקציב הזה. איזה חבילות היו בדיוק? איזה טקסים 

יון מיל 1.5פעולות תרבות. עוד  - 25היו? מי המחלקה שמטפלת בזה? עמוד 

מיליון שקל האלה? באותו עמוד, יש לנו כמובן את  1.5שקל. מי בדיוק אחראי על 

המתנ״ס. בסך הכול כל התקציבים לטובת התושבים. בטקסים, בתרבות, 

מיליון שקל. עכשיו אתה יודע שאני נשוי למישהי שעוסקת  9.4בפעילויות עולות ב 

ף שקל. מה שהיה פה עם אל 100לא מגיעים ל  -בתרבות. ההצגות שהיו בחנוכה 

אלף בטח ובטח שיש גם סבסוד של פרמיית פרימיום,  50הילדים, גם לא ל 

וזכאית לפרימיית פרימיום  6להזכירך. עירייה קריית אתא נמצאת בסוציו אקנומי 

החזר. וגם השתתפות של מפעל הפיס אבל לצערי המתנ"ס פה לא  30%

עבור חניון ציבורי. איפה החניון יש נושא של בקשה לתקציב  - 38מתפקד.. עמוד 

הזה הולך להיות? ושאלה נוספת, שורה אחרונה לגבי הצביישראל. אני רוצה 

לדעת האם מדובר על שיפוץ או הקמה של מבנה? זה מה שאני מבקש לדעת. 

 תודה.

 תודה רבה. מי עוד מבקש לדבר? כן, הילה בבקשה. י. פרץ:

ם חבריי, התקציב הזה מנותק , מביך. ממשיך באופן תודה. אני מסכימה כמובן ע ה. רובין שלם:

ברור את האידיאולוגיה של הנהלת העיר, לצערי. ואני רוצה להוסיף ולהגיד 

מנהלים. עליית שכר משמעותית שבעצם כל  15שראיתי שיש פה עליית שכר ל 

אלף שקל בשנה אם אנחנו סופרים את כולם,  83אלף שקל ל 50אחד זה נע בין 

מה קורה פה?  -מעט חצי מיליון שקל העלאת שכר. ואני אומרת מנהלים כ 15

באמת מה קורה פה? זה הסכומים? זה העלייה? על סמך מה? יש פה עובדים כל 

כך מצטיינים? אז אני ישמח לגלות אותם. שיעקב יחשוף אותם. ואני באה ואומרת 

נו זה פשוט עלות מטורפת של עליית שכר שהיא לא הגיונית. כן, אנחנו הגע

לתקציב מאוד מאוד גבוה אבל כשאתם באים ומדברים על חינוך אבל אפשר 

לראות באופן ברור שהסכום הארי והמשמעותי מגיע ממשרדי ממשלה. אני 
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שמחה שהכספים של משרדי הממשלה הולכים למקומות הנכונים שזה חינוך. 

פה. אבל, שוב פעם, פשוט בזבוז של כספי ציבור, הרווחה הייתה צריכה להיות 

אם היה אכפת לאנשים מהתושבים האלה, היה צריך שהם יהיו כאן ולא לבזבז 

מיליון שקל, על מה? זה פשוט, כאילו שוכחים שהכסף הזה הוא של  22עוד פעם 

התושבים ואיך מנהלים אותו נכון. בנוסף, אחרי כל הבזבוז התהומי הזה אז 

מיליון  25לוואה של כמובן צריך איכשהו הלוואה, שתסגור את החוב. אז עוד ה

זה בזבוז. זה פשוט בזבוז. וכואב לי הניתוק הזה,  -שקל. זה לא ניהול חבר׳ה 

כואב לי שלא משקיעים בכל העיר כמו שצריך להשקיע. כואב לי רמת הניתוק הזו 

מיליון שקל. התחלת לבנות  25ואני יכולה ולהגיד גם על משכן האומנויות עוד 

על המשכן הזה. יש איזה הדמייה? מישהו מכם כמה שנים כבר מדברים  אותו?

ראה? מישהו מכם יודע? לא. אבל אתם כנראה חלקכם אני מקווה שלא, תצביעו 

מיליון שקל. אז זה מביך וזה המון  160בלי שאתם יודעים על מה הולך לצאת 

 כסף וזה עצוב. ואני מקווה מאוד שזה התקציב האחרון שאתה תאשר יעקב.

 להילה. אלקנה בבקשה.תודה רבה  י. פרץ:

אני מרגיש ממש לא בנוח עם כל הספר היפה הזה. מאוד מעוצב עם גרפים מאוד  א. וייסנשטרן:

יפים עם כל המספרים וכל ה.. איך שהציגו פה את כל הדברים. ברגע שקיבלתי 

את זה, חיפשתי מה שניסיתי לדבר איתך בתקופה האחרונה. פניתי אליך כמה 

ייה של הגנים החרדים. והייתי בטוח מגיע חתיכת תקציב וכמה פעמים בנושא הבנ

של חצי מיליארד, מזל טוב. חצי מיליארד שקל, תקציב גדול. לפחות נראה בנייה 

של גנים חרדים, משהו. אני מרגיש ממש לא בנוח עם התקציב הזה ואני אצביע 

 נגד זה.

ת דיבור. לא, בבקשה מאה אחוז, תודה לאלקנה אני אשיב לציון. אתה קיבלת זכו י. פרץ:

ממך אל תגיב אני צריך לענות תשובות לא אתה. אז אני מבקש ממך אם אתה 

רוצה לענות, אז אני יענה. תראו רבותיי, אני יענה לך ציון אחד לאחד לכולכם, 

חשוב מאוד שאנחנו נבין, צריכים באמת ללמוד ולהבין ניהול עיר, ניהול תקציב 
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חשוב להבין את כוח המשמעות של הדברים עירייה כי זה דבר מאוד רציני ו

האלה. בנושא הסיוע של הקורונה בוודאי אתה מכיר את ההנחיות ואת ההנחות 

שניתנו על ידי המדינה וההוראות שניתנו כמובן לרשויות, אנחנו כאן נכנסים לזה, 

הנושא של הנגשת תשתיות בכל הרמות אנחנו רואים את העוצמה מתפתחת 

מרים? לא ניתן למילים לדבר אלא לעובדות לדבר ואני שולח בתוך העיר. ואיך או

אותך כמעט לכל פינת רחוב בעיר כדי להבין.. אז אם אתה מכיר את הנושא 

הזה.. אני רוצה שאנחנו נבין את הנושא העוצמתי שיש כאן גם בכל התחומים 

ובכל הנושאים. גם בחינוך וגם בתרבות. וכמובן באחריות הניהולית . מה שחשוב 

שיש פה , הבשורה הכי חשובה ואני אומר לכל החברים פה בלי יוצא מן הכלל 

צאו ותלמדו באמת לראות רשויות אחרות ולהבין שהתקציב הזה לא מראה.. 

לא  2001-4חשוב לי מאוד שהגירעון הזה, התקציב הזה בלי גירעון. אנחנו מ

ציב בכל קנה יודעים מה זה גירעון מצטבר. ושנבין מה זה משמעות של ניהול תק

מידה. אנחנו רואים שהתקציב הזה יודע לבשר הרבה בשורות גם שאנחנו הולכים 

לתשתיות מאוד בהיקפיות מאוד מאוד גבוהות. וגם ברמה של מבני ציבור. אז ציון 

אתה, אני מבין שאתה רואה את זה בתוך הערכה רבה וככל שאתה תראה את 

ר כאשר היא מנוהלת ברמה העוצמות אתם תתקדמו ותראו את היופי של העי

כלכלית מאוד מאוד גבוהה שלא נדבר על שאר הדברים האחרים על כל האגפים 

והשלוחות של העיר. אין לי מה להשיב לצד האחר שמראש אמר שמתכוון 

המעשה חשוב. לא  -להצביע נגד, אני רק רוצה לומר לכם, לא המדרש חשוב 

ו עושים בתוך העיר הזו. ביצעו, הדיבורים חשובים , אלא הפעולות בפועל שאנחנ

 לימדו וראו. מי בעד?

באיזה זכות אתה לא עונה על השאלות שהבאנו? איך אתה לא עונה על  ה. רובין שלם:

 השאלות? אתה לא מתבייש לא לענות לשאלות האלה?

מי נגד? מי נגד? ארבע נגד. מי נמנע? אין נמנעים. תודה רבה, הצעת תקציב.  י. פרץ:

 על סך, ציון בבקשה ממך..תקציב רגיל 
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את עושה פרובוקציה. אני רואה את הדברים שאת לא רואה. תסתכלי בבתי  צ. אסולין:

הספר. תלכי עכשיו לגני המשחקים. איך את לא רואה? תסתכלי איזה תקציב יש 

 לנו. תסתכלי איזה בניין עירייה יש לנו.

 טוב, ציון בבקשה.. י. פרץ:

לא עונה.. ואתה מפחד לענות.. ממה אתה מפחד? ממה אתה  תתבייש. שאתה ה. רובין שלם:

 מפחד? שאלנו שאלות.

בואי תשמעי.. בואי אני אסביר לך למה אני לא רוצה להשיב לך. תקשיבי טוב. את  י. פרץ:

משרות של שכר שאנחנו מגדירים למנהלים, שזה לא כתוב בכלל.  15קוראת פה 

משרות שאנחנו מוסיפים  15משרות. תוספת של  15אלא כתוב תוספת של 

במסגרת העבודות ההיקפיות הגדולות שנעשות במסגרת חסות העיר. מה אמרת 

פה? מה נתת להבין לכולם? שאנחנו הולכים לתת כאן תוספת שכר למי 

מהמנהלים פה הבכירים שהולכים לקבל שכר. עכשיו את משקרת לאורך כל 

שיו אני רוצה לקרוא את הדרך. את מטעה ומסלפת. ולבן.. אני לא אשיב לך. עכ

 הצעת ההחלטה. אל תענה, הצעת החלטה.

 אתה יכול לבוא ולהגיד.. ה. רובין שלם:

תקציב רגיל על סך.. אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. אני קורא לכם תקציב רגיל  י. פרץ:

 אלפי ש״ח.  501,471על סך 

 פשוט בושה וחרפה. ה. רובין שלם:

 501,471קורא ככה, מחליטים לאשר א. תקציב רגיל על סך ותקציב פיתוח.. אני  י. פרץ:

 22מיליארד כולל הלוואה לפיתוח בסך  2.5אלף ש״ח. תקציב פיתוח על סך 

או הלוואה אם ישתנה  2.5%מיליון ש״ח מאחד הבנקים בריבית גבוהה על סך 

שנה. ג. לאשר את יתרונות  15אחוז של עד  0.3בשיעור של פריים מינוס 

 יב הקרנות כמפורט בספר התקציב. ד.. בתנועת תקצ
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תסתכלי על הדברים האלה. תסתכלי על חינוך ותרבות, תסתכלי על בניין  צ. אסולין:

העירייה. אני לא מוטרד. אני רואה שאת מוטרדת. לדעתי את פשוט חוצפנית. 

 המעשים בשטח, את רואה את המעשים. 

 לא יודע לענות.. ה. רובין שלם:

ראי לעצמך פחדנית, לא לי. תודה רבה, אני קורא בבקשה ולא פחדנית תק י. פרץ:

 501,471להשיב. וציון אני קורא לך לסדר פעם אחרונה. א. תקציב רגיל על סך 

מיליון  22מיליארד כולל הלוואה לפיתוח בסך  2.5אלף ש״ח. תקציב פיתוח של 

ור או הלוואה אם ישתנה בשיע 2.5%ש״ח מאחד הבנקים בריבית גבוהה על סך 

שנה. ג. לאשר את יתרונות בתנועת תקציב  15אחוז של עד  0.3של פריים מינוס 

הקרנות כמפורט בספר התקציב. לאשר את תקנות כוח האדם כמפורט בספר 

התקציב. להסמיך את מנכ״ל העירייה מר בני חזן, גזבר העירייה מר רונן רוזנפלד 

לוואה וכן לצורך משכון לחתום על המסמכים הדרושים על ידי הבנק צורך קבלת ה

והמחייה לבנק על דרך שיעבוד של הכנסות לעירייה מכל מן וסוג שהו המגיעים 

לנו ושיגיעו בעתיד. לאשר הלוואה לצורך אשראי בנקאי מבנקים שונים בגובה של 

לפקודת העיריות אני שוב  202על פי סעיף  2022אחוז מהתקציב הרגלי. שנת  5

ב הזה שבינך לבינה אני מעלה להצבעה שוב, מי פעם חוזר בשל הוויכוח הצור

 בעד? מי נגד? מי נמנע?

 נגד שאתה לא אוהב לענות.. אתה מפחד. ה. רובין שלם:

מי נמנע? אין נמנעים, תודה רבה אנחנו עוברים לסעיף הבא, ישיבה שלא מן   י. פרץ:

 המניין. 

 סוף ישיבה
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 :השתתפו

 ראש העיר -   מר יעקב פרץ

 מ ראש העיר"סגן/מ - ד מימון טולדנו"עו

  סגן ראש העיר -  מר אריה מייזלס

 עירהחבר מועצת  - ד ניר אלי"עו

 רת מועצת עירחב - ד ברגר מירב עטרה"עו

 עירהעצת מו חבר -   מר הרצל יהודה

 מועצת עיר חבר -   מר עופר ברבי

 מועצת העיר חבר -  מר אלקנה וייסנשטרן

 מועצת העיר חבר -   מר ציון אסולין

 חברת מועצת העיר - אסרף רחל גב'

 מועצת העיר חבר -   מר אריה נחום

 ריהעמועצת  חבר -   מועלםמר עופר 

 ת מועצת העירחבר -  שלם-הילה רוביןגב' 

 ועצת העירמ חבר -   מר רואי דוד

 בר מועצת עירח  - יעקב נירמר 

 

 ישיבת מועצת עיר שלא מן המניין קרית אתא 

 תשפ"בכה' בטבת  ,29.12.2021ד'  יוםמ
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 - :סגל

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 גזבר העיריה -   מר רונן רוזנפלד

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 מהנדס העיר -  מהנדס שמעון דניאל

 יועצת רה"ע למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 ש"יועמ - גב' קרן רוזליס

 ש"יועמ - ד סגל יוסף"עו

 ע לקידום מעמד האישה"צת רהיוע - פרידה אורן גב'

  :השתתפולא 

 חבר מועצת העיר - ד סולומונוב עמנואל"עו

 סגנית ראש העיר - עדנה ד שטרניק"עו

 רשמה:

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 

 על סדר היום:

 2020דו"ח מבקר העירייה לשנת 

 .2020החסן נייד )דיסק און קי( דו"ח שנתי  -מצ"ל 

 לענייני ביקורת.פרוטוקולים של הוועדה  -
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 פ ר ו ט ו ק ו ל

 2020דו״ח מבקר העירייה לשנת  .2

אנחנו יושבים ישיבה נוספת שלא מן המניין. הדו״ח השנתי של מבקר העירייה  י. פרץ:

. כן אלקנה, 2019. בבקשה אדוני היו״ר. דו״ח מבקר העירייה לשנת 2020לשנת 

 בבקשה.

 .2020אוקיי,  א. וייסנשטרן:

 כן, סליחה.  י. פרץ:

 לפני שאני מתחיל אני רק רוצה לשטף את החברים פה.  א. וייסנשטרן:

 , סליחה. כן, כן. 20ודוח  2019אני התכוונתי לתיקון הליקויים של  י. פרץ:

הרבה פניות שאני מקבל מאזרחים וברוך השם יש לנו שיתוף פעולה מאוד יפה  א. וייסנשטרן:

רייה. גם על השיתוף הפעולה ולחבריי ואני פשוט רוצה להודות למבקר העי

בוועדה. עטרה, רואי וסולומונוב שלא נמצא פה. אנחנו עושים את הדיונים בוועדה 

אנחנו מאוד מעמיקים ויורדים לפרטים בצורה מאוד יסודית . כי אכפת לנו 

מהנושא של הביקורת, אנחנו לוקחים את זה מאוד ברצינות. ובוועדות יש מקרים 

מתקשרים במידת הצורך למנהלי מחלקות, מי שמקבל עבירות על שאנחנו אפילו 

כל מיני דברים, כל מיני דברים שלא ברורים שרוצים לקבל הסברים. מכל 

הגורמים הרלוונטיים ואת זה אנחנו עושים בשיתוף פעולה וזה לעצמה בצורה 

ראויה לשבח. נתחיל עם דו״ח הממונה לציבור, דו״ח הממונה על פניות הציבור 

. הוועדה אחד, הוועדה מאשרת ומקבלת את ממצאי הדו״ח. שתיים, 2020נת לש

בהתאם לבקשת יו״ר הוועדה הציג מבקר העירייה את הליך קבלת הפניות הן 

המוצדקות ואילו שאינן מוצדקות. שלוש, מבקר העירייה הציג דוגמאות של 

נה תלונות הציבור. הוועדה התרשמה להליך להגשת תלונה, החלו בהגשת תלו

דרך הטיפול בתלונה באמצעות המחלקות כנגדן הוגשה תלונה, במענה באמצעות 
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המונה למגיש התלונה. הוועדה מבקשת להדגיש כי רוב התלונות המוצדקות 

נמצאו כנגד מחלקת התפעול. ככל הנראה מליקויים מתמשכים בתחום הניקיון 

ונות במחלקה. וחצו את העיר עלינו יש לתת את הדעת ולעשות לצורך תיקון התל

חמש, יו״ר הוועדה העלה את הצורך לקדם פלטפורמה אינטרנטית זמינה לציבור 

לקבלת שרות מהיר ולהעלאת קבצים ומסמכים ומידע זמין כל העת על סטאטוס 

הפנייה והיכן הדברים עומדים. חברת הוועדה עורך דין עטרה ברגר הוסיפה כי 

רמה זמינה ועדכנית למען אכן כך מקובל גם בערים אחרות, שישנה פלטפו

הציבור. מנכ״ל העירייה מר בני חזן שהשתתף בדיון גם כן ביקש להתייחס לעניין, 

אמר כי הדברים נבחנים ברצינות לקידום פיתרון נגיש ומתקדם למען הציבור. 

הוועדה ממליצה למועצת העיר לקבל את ממצאי הדו״ח. דו״ח מבקר שש, 

אין הערות לוועדה.  -ה. פרק ניהול תב״רים הערות הוועד - 2020העירייה לשנת 

הנחות בארנונה. הוועדה מתרשמת כי קיים צורך דחוף להוספת כ״א  -שתיים 

במחלקה בשם ניהול השירות, קצבו ומתן מענה מהיר לתושב. כמו כן, הוספת 

כ״א מקצרת את זמני עדכון הנתונים לרשויות. הוועדה מקבלת את המלצות 

ביקור סדיר. הוועדה מקבלת את המלצת המבקר.  -המבקר בעניין. שלוש 

הוועדה מציינת כי ראוי לבדוק אם קיים חוסר בכ״א במחלקה לחינוך לנוכך הגידול 

הוחלט כי הוועדה תדון ובישיבת  -במס התלמידים במערכת החינוך. ארבע 

הביקורת הבאה בבחירת נושא לביקורת מטעמה. אגב, בישיבה שקיימנו היום 

 -כן בנושאים לבחירה. דונו מס׳ נושאים שהמבקר יבדוק. חמש  אנחנו דנו גם

יו״ר הוועדה מבקש לזמן  -הוועדה מציינת לשבח את יסודיות הדו״ח והיקפו. שש  

לישיבות הוועדה לענייני ביקורת את גורמי העירייה הרלוונטיים לדיון על מנת 

ורת מפורט לתת את התייחסותם למענה לשאלות חברי הוועדה. ממצאי דו״ח ביק

אחד, הוועדה לענייני ביקורת ממליצה למועצת  -של משרד הפנים  2019לשנת 

העיר לקבל את ממצאי הדו״ח שנערכה מטעם משרד הפנים באמצעות רו״ח 

שלום גרוס. רו״ח חיצוני. שתיים )א(, כמו כן מצוין הממצאים העיקריים שהועלו 
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תקציבים בלתי  12יעה העירייה ביצ -בביקורת השנה ביצוע תקציבי הפיתוח 

אלפי ש״ח מהמסגרת התקציבית  8,158רגילים בחריגיה כוללת בהוצאות בסך 

המאושרת. במכתב בהתייחסות של העירייה בכתב ״ההערה מקובלת וטופלה.״ 

)ב( מימון נכסיםובטיחות. הסכמים בדבר הקצאת מקרקעין לא הועברו לאישור 

בהתייחסות של העירייה  מועצת העיר לאחר חתימתם בידי הצדדים במכתב

בכתב ״הערה מקובלת וטופל.״ משרד הפנים מבקש להביא את ההסכמים גם 

 -)א( ביצוע תקציבי פיתוח  -אחר כך לאישור מועצת העיר. מעקב אחר ליקויים 

לא תוקן. עקב עמדת העירייה כי לא נדרש פתיחת חשבון עבור כל תב״ר. אני על 

אני אסביר. יש פה, באמת ההערה הזאתי הסעיף הזה, אני רוצה רגע להתעכב ו

זה הערה שחוזרת כל שנה. ולטעמי, גם לטעמי חברי הוועדה ההערה הזאתי היא 

הערה לא הגיונית. ולא היגיון, מעבירים פה, מועצת העיר מעבירה כל שנה 

עשרות תב״רים. ומה שבעצם משרד הפנים מבקש לפתוח חשבון על כל תב״ר 

רא לזה. להתחיל להתעסק ולהתברבר עם כל חשבון, שזה משהו.. הזוי הייתי קו

עם כל תב״ר ולפתוח חשבון גם העלויות הכספיות שיש בזה וגם היו צריכים פשוט 

להעמיד איזשהו , להוסיף פקיד להוסיף עוד איזשהו מזכיר שיתעסק בגזברות, 

שיתעסק עם הדברים האלה שזה סתם בזבוז משאבים. לכן אני פונה אליך ראש 

היא  –ני מבקש ממך שתפעל ברמה הארצית להסיר את ההערה הזאת העיר וא

פשוט לא נכונה. אני אמשיך להערות הבאות. )ב( מנגנוני הבקרה ביקורת פנימית 

 לא תוקן. זה אומר שחלק מוועדות החובה של מועצת העיר, לא התכנסו. -

  

 חלקם אף פעם לא.  רואי דוד:

ז ביקשנו את התייחסות העירייה בעניין. במכתב נכון. חלקם אף פעם לא א א. וייסנשטרן:

התייחסות של העירייה נכתב הערה ״הועברה ליושבי ראש הוועדות הרלוונטיות 
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יתוקן בעתיד.״ צריך באמת לוודא, שאם יש וועדות שלא מתכנסות אולי להחליף 

 צריך לטפל בזה.  -את הוועדות, להחליף את ה

צבירת חופשות של עובדים, נאמר על  )ג( מערך השכר והעסקת עובדים. בעניין

ידי הגזבר שהשתתף איתנו גם כן באותה ישיבה מר רוזנפלד, כי לא ניתן לממש 

או להמיר את החופשה לכסף. מה שכן, במכתב התייחסות של העירייה מה 

שנכתב ״מנהל כוח האדם ימשיך להוציא מכתבי התרעה בקיזוז בנושא דמי 

דפים.״ )ארבע( רישום דיווח כספי חופשה עד כדי מחיקה של ימים עו

העירייה לא טיפלה בהתקשרות, עם נותן שירותים שחודשה  -בהתקשרויות 

 -בהתאם לנוהל הנדרש על ידי משרד הפנים. תגובת העירייה  2018בשנת 

״העירייה מצויה בעיצומו של הליך מכרז לביצוע התקשרות חדשה. עם השלמת 

מה. )חמש( הוועדה מבקשת לדעת מה התהליך ההתקשרות הנוכחית תבוא לסיו

 לוחות הזמנים להשלמת תהליך ההתקשרות. תודה רבה.

 תודה רבה ליושב ראש. ציון, בבקשה. י. פרץ:

אלקנה, קודם כל בשמי ובשם רחל, אנחנו מברכים אותך. אני גם דיברתי איתך  צ. אסולין:

ואתה  באופן אישי ואתה עושה עבודה יוצא מן הכלל. לקחת את התפקיד הזה

עושה עבודה יוצאת מן הכלל. אני רואה אותך מסתובב במסדרונות מסייע ועוזר. 

אני היום ביקרתי בעירייה ובדקתי נתון מאוד מעניין שאני ישמח אם תביא אותו 

בישיבה הבאה. נכון מה שאמרת לגבי התלונות, מס׳ התלונות במחלקת התפעול. 

תלונות שהיה בחודש  300יום. מ אז ליידע אותך אני בדקתי את זה קצת לפניך ה

. וזה הולך ויורד ויורד בעקבות השינויים שעשו במחלקת התפעול 100זה ירד ל 

וחזות העיר. כי רוב התלונות היו על מטרדים ודברים כאלו ואחרים ואתה רואה 

שכבר יותר ויותר אנשים, שהיו מתקשרים יום יום שעה שעה, הפסיקו להתקשר 

 ן אישי כי טיפלתי. ואני יודע את זה באופ

 מאיפה קיבלת את הנתונים? ה. רובין שלם:
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 ממי שצריך. צ. אסולין:

 מיעקב? ה. רובין שלם:

 לא. תתפלאי לשמוע. לא פגשתי אותו.. צ. אסולין:

 שיעקב יגיד.. ה. רובין שלם:

 לא, אני רוצה להגיד לך..  צ. אסולין:

 אולי שזה ייראה טוב.. ה. רובין שלם:

לא, זה לא שייראה טוב. לא, לא, לא.. אז גם מזה את מוטרדת. אז אני רוצה  צ. אסולין:

להגיד לך שפשוט, אני לדעתי התסכול שלך, אני כבר לא יודע, אני אומר לך 

 באופן אישי.. 

ציון, אני מבקש ממך אם אתה תמשיך לענות לה, אנחנו מפסיקים ואני מעלה  י. פרץ:

 להצבעה.  בבקשה, ניר.

ש לי רק הערה אחת. שחוזרת על עצמה. גם בדו״ח מבקר העירייה של שנה י נ. יעקובי:

שעברה הייתה התייחסות לוועדת החובה. מהפרוטוקול שמבחינת תצהירים 

חודשים אחורה, נכתב שההערה הועברה ליושבי  8זאת אומרת  - 21מאפריל 

ל פי ראש הוועדות הרלוונטיות. שום דבר לא נעשה מהן. יש עדיין וועדות חובה ע

חוק פקודת העיריות שלא התכנסו אפילו פעם אחת מתחילת הקדנציה. ואני מציע 

 שתשיב על זה כי הוועדות האלה הן חשובות, זה למען התושבים. 

 תודה. נ. יעקובי:

תודה רבה לניר. אנחנו מחליטים לאשר את מסקנות המלצות והחלטות וועדת  י. פרץ:

, ה  30.06.21וישיבותיה מיום  ה  2020הביקורת של דו״ח מבקר העירייה לשנת 

. כפי שהובהרו על ידי יו״ר הוועדה מר וויסנשטרן אלקנה 06.10.21וה  27.04.21
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והאופן שלו. מי בעד? פה אני גם מודה ליו״ר וגם מודה לעירייה על הכנת הדו״ח 

 אחד, מאשרים את דו״ח הביקורת של העירייה, אני מודה לכם.

 ס

 

 

 

 ישיבת מועצת עיר שלא מן המניין קרית אתא 

 תשפ"בכה' בטבת  ,29.12.2021ד'  יוםמ
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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר -   מר יעקב פרץ

 מ ראש העיר"סגן/מ - ד מימון טולדנו"עו

  סגן ראש העיר -  מר אריה מייזלס

 חבר מועצת העיר - ד ניר אלי"עו

 חברת מועצת העיר - ד ברגר מירב עטרה"עו

 מועצת העיר חבר -   מר הרצל יהודה

  עירהמועצת  חבר -   מר עופר ברבי

 מועצת העיר חבר -  מר אלקנה וייסנשטרן

 מועצת העיר חבר -   מר ציון אסולין

 חברת מועצת עיר - אסרף רחל גב'

 מעצת העיר חבר - מר אריה נחום

 מועצת העיר חבר -   מועלםמר עופר 

 ת מועצת העירחבר -  שלם-גב' הילה רובין

 מועצת העיר חבר -   מר רואי דוד

  עירהר מועצת חב - יר י ניעקבמר 

 :סגל

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן
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 גזבר העיריה -   מר רונן רוזנפלד

 רה"ע למעמד האישה יועצת -   גב' פרידה אורן

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 מהנדס העיר  -  מהנדס שמעון דניאל

 ש"יועמ - קרן רוזליס ד"עו

  ש"יועמ - ד סגל יוסף"עו

 עמד האישהע לקידום מ"יועצת רה - פרידה אורן גב'

 רו"ח - מר זיצר יעקוב

 :השתתפולא 

 חבר מועצת העיר - ד סולומונוב עמנואל"עו

 סגנית ראש העיר - ד שטרניק עדנה"עו

 רשמה:

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 דו״חות כספיים רבעוניים .3
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אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין. על סדר היום דו״חות  י. פרץ:

. רו״ח 21ודוח כספי רבעוני ספטמבר  21כספיים רבעוניים. דו״ח כספי רבעוני יוני 

 זיצר, בבקשה.

מיליון ש״ח  61מיליון ש״ח. בבנקים  85אנחנו ברכוש שוטף של  30.06.21 ז. יעקוב, רו״ח:

והכנסות מתוקצבות שטרם ניגבו בעיקר משרדי הממשלה בגין התשלומים 

 130מיליון ש״ח. מעל  130מיליון ש״ח. יש לנו עוד השקעות של  18השוטפים, 

פיתוח לצורכי קרן עבודות  72זה במימון הקרנות המתוקצבות ועוד  58כאשר 

. מבחינת הפסים אנחנו יכולים 223ועודפי התב״רים. סך הכול המאזן שלנו 

מיליון שקל בהתחייבויות השוטפות. כאשר משרדי הממשלה מוסדות  92לראות 

זה בעיקר שכר של החודש שחלף, ספקים וזכאים כולל בגין  22 0:52:10שכר

ות לא נזקקת ולא אפס. הרש -משיכות יתר  -. ואני מדגיש עוד פעם 59הפיתוח 

יש לה סכומים מאוד גבוהים במזומנים.  -לוקחת הלוואות מהבנקים אלא להיפך 

מיליון ש״ח, בתב״רים הזמניים יש לנו  43הקרנות מבחינת קרן עבודות פיתוח 

גרעונות ב.. אנחנו בעודפים. מבחינת הקרנות הבלתי  41מיליון ש״ח עודפים ו 65

 224כמו שראינו את זה מקודם,  58.3בות והקרנות המתוקצ 6.6מתוקצבות זה 

מיליון ש״ח  50מיליון ש״ח המאזן. פה יש את הפירוטים, כולל הפירוטים שלה כ

 -. מבחינת הביצוע 148.4מיליון ש״ח.  149בקרנות לרשות. עומס המלוות שלנו, 

מיליון ש״ח. כאשר אנחנו  250במחצית הראשונה של השנה ביצענו, סך הכול 

בארנונה. הנחות נרשמות כהכנסה וכהוצאה ביחד ושאר  103 יכולים לראות

בהתאמה. מענק  25ו 63ההכנסות של הממשלה זה משרדי החינוך והרווחה 

מיליון. הפעולות הכלליות  26השכר הכללי היה כ  -. מבחינת ההוצאות 6.3האיזון 

 35מיליון ש״ח. סך כל הרווחה על  91מיליון ש״ח או  90. החינוך ביחד כ 51כ 

מיליון ש״ח. ופירעון המלוות סדר גודל אם אני לוקח גם את המלוות דיור וגם את 

מיליון ש״ח. אם אני עובר לנושא של התב״רים. אז  10.7המלוות האחרות בערך 

. ויש לנו עודף 23. תשלומים היו 78אנחנו יכולים לראות שהתקבוולים היו 

ה בתחילת השנה וזאת מיליון ש״ח. מצרף את זה למה שהי 55.5תקופתי של 

מיליון ש״ח. הדוגמא, הפירוק הבא  23.7 -התנועה, שגם הקראתי אותה במאזן  

זה התב״רים לפי הנושאים ואם אני עובר לטופס הבא אנחנו יכולים לראות את 

כולל  83.3 -. מבחינת הגבייה השוטפת 14.6מאזן הגבייה, גבינו פיגורים של 

. 26%. בפיגומים עשינו 80.8ל 75לה מגבייה מראש, שיעור הגבייה שלנו ע

זה שומת  113כאשר  216בעיר קריית אתא היא סך הכול  -לעומת הארנונה 

 -ארנונה ומגורים וכל השאר זה משטחי תעסוקה. מבחינת הנושא של כוח אדם 

אנחנו  1,194 -אז אנחנו יכולים לראות שהמסגרת השנתית שלה כולל הגמלאים 
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. דו״ח השכר המשולב ל 156גדלנו בשני גמלאים ל ו 154. הגימלאים 1,184ב 

. 21ביוני  30הנושאי משרה הקבועים ובזה למעשה מסתיים הדו״ח של  15

 נעבור לספטמבר?

 כן, בבקשה. י. פרץ:

מיליון ,  52מיליון ש״ח ברכוש השוטף. קופה ובנקים  71אנחנו עם  21ספטמבר  ז. יעקוב, רו״ח:

מיליון ש״ח כמו שהסברתי מקודם בעיקר  15הכנסות מתוקצבות שטרם נגבו 

מיליון ש״ח )לא נקלט( כיסוי קרן  75משרדי הממשלה בגין השוטף. סך הכול 

בקרנות המתוקצבות הופיע גם באקטיב וגם בפאסיב. סך כל  58עבודות פיתוח 

 -. אם אני עובר לצד הפאסיב אנחנו יכולים לראות משיכות יתר 212.7המאזן 

בעיקר  16.7קים. הוצאות מתוקצבות שטרם שולמו אפס. לא מושכים מהבנ

כולל  48בהתייחס לשכר של החודש שחלף ומוסדות השכר , ספקים וזכאים 

מיליון. סך כל התחייבויות השופטות  13בנושא של הפיתוח.  פקדונות והכנסות 

בעבודות פיתוח. אם אני לוקח את העודפים,  47.6 -מבחינת הקרנות  78

בסך הכול, נראה  22בגירעונות הזמניים ,  38שקל בזמני.  מיליון 60העודפים 

אח"כ את הפירוט. גם פה אנחנו יכולים לראות את הקרנות הבלתי מתוקצבות 

סך כל הפירוט שלהם  58.3 -האחרות והקרנות המתוקצבות כמו שראינו מקודם 

מיליון ש״ח.  144מיליון שקל, בקרנות הרשות. עומס מלוות שלנו  54הוא 

מיליון  4.1מיליון שקל בארנונה,  160יש פה שיפור משמעותי.  -ת הביצוע מבחינ

, גם פה אפשר לראות 352ש״ח יותר מהתקציב היחסי. סך הכל ההכנסות 

שהדומיננטי בהכנסות ממשלה זה חינוך ורווחה, זאת גם האופציה הדומיננטי 

יים בעיר קריית אתא לנושא של חינוך כאשר הרשות משקיעה סכומים משמעות

 9.9מתוך המקורות העצמיים שלה לנושא של החינוך. מענק האיזון הוא 

מיליון ש״ח  40. מבחינת השכר אנחנו ב 2.5והתקבולי ממשלה האחרים, 

. עוד פעם 77.5. מבחינת הפעולות הכלליות 38.8מול  39.8בהתאם לתקצוב 

תפות מיליון ש״ח, השת 53וברווחה גם  39ועוד  96 -הוצאת השכר היא גדולה 

גבוהה מאוד של הרשות בתחומי החינוך והרווחה, בעיקר בנושא של החינוך. 

מיליון ש״ח וגם פה  16של סדר גודל בערך  14ועוד  1.2פירעון המלוות שלנו הוא 

סיימנו עם עודף כמו שסיימנו את החציון גם בתשעה חודשים סיימנו עם עודף 

פיתוח, אז התקבולים היו מה קרה בתקציב  -בתקציב הרגיל. מבחינת הפילוח 

מיליון ש״ח הוא מצטרף  54. היה לנו עודף זמני של 38.8, התשלומים היו  91.4

מיליון ש״ח לסוף התקופה. אם אני  22לתחילת השנה וזה מה שמקודם אמרתי, 

אז אנחנו יכולים לראות איפה היה עיקר הפיתוח, רואים  -עובר לפילוח הבא 

היו בנושא של נקראות הקטע של ההוצאות למעשה שרוב הסכומים הגדולים 



  
 04-8666313איגמי  29.12.2021מתאריך ישיבת מועצת עיר 

 

 
 26 29.12.2021מיום  מועצת עיר ישיבה 

 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

 

יש לנו  -בתחומי הדרכים והמדרכות ובחינוך. מוסדות החינוך. מבחינת הגבייה 

 127מיליון שקל כולל הקצאת מראש  127בגביית הפיגורים.  20.2גבייה של 

גבייה מעבר  74%יותר מאשר בתקופה המקבילה אשתקד.  74%בשוטף , גבינו 

בילה, מבחינת תעריפי ארנונה לא השתנה ממה למה שהיה בתקופה המק

כולל ההפרש מול שטחי התעסוקה.  216מגורים ו 113שאמרתי בשקף הקודם 

משרות ואנחנו ב  1,194אז גם כאן התקצוב השנתי היה  -מבחינת כוח אדם 

. 30.09משרות של גימלאים וזה סך כל הדו״ח ל  2.6נוספו לנו  154, 1,166.9

 אני ישמח לענות. אם יש לאנשים שאלות,

 כן, בבקשה.  י. פרץ:

, בעצם הייתה השנה שהתחילה הגבייה בעירייה על חניות במרכז העיר, 21שנת  ר. דוד:

כולל אני מניח גם דו״חות כתוצאה מכך. והשאלה שלי איך זה משפיע על התקציב 

. זאת 22ואם אפשר לקבל תשובה לגבי השאלה באותו נושא ל  21של שנת 

 לק של הדבר הזה בתקציב העירוני?אומרת מה הח

 טוב, יש לך עוד שאלות רואי? י. פרץ:

 לא, זהו. ר. דוד:

הם היו באמצע  21טוב, תודה רבה. אז הנושא הזה של תהליכי הגבייה בשנת  י. פרץ:

השנה, אנחנו עדיין לומדים את הנושא הזה של סך כל ההכנסות. סך כל 

ות של הפיגורים שנעשים, אנחנו ההכנסות בגבייה מופיעים כאן כולל ההכנס

רואים פה עבודה נפלאה מאוד בעבודת הגבייה וכמובן עמידה ביעדים. ולכן 

בנושא מפורט לתמהיל ולפילוח ההכנסות בגבייה כרגע עדיין לא נמצאים. נוכל 

לענות על השאלה הזאתי כאשר יהיה לנו ממצא מלא לגבי כל הפילוח, לגבי שנת 

 נכון לעכשיו.. 22לוגם לעתיד בעזרת השם  21

הרי יש לכם את הרובריקה שבגינה יש  22ההכנסות הללו זה חלק מהתקציב של  ר. דוד:

 הכנסות

יש הכנסה שבגינה אנחנו מדברים על נושא שירותים ארנונה ושירותים כלליים,  י. פרץ:

במסגרת הכנסות עצמיות כלליות באומד וזהו האומדן כפי שציינו אותו בתקציב, 

נוכל לעשות פילוח מדויק ומלא ונוכל  2022זה האומדן. בשלב יותר מאוחר בשנת 

נה כרגע זה רווחה טובה להסביר ולהגיד מה הגבייה הזאתי נתנה. מה שהיא נת

יותר לכל אזרחי קריית אתא ותושבים לבוא לומר למרכז העסקים הראשי למצוא 

חנייה . לאפשר לעשות קניות ורוחה, לחזור חזרה הביתה ולאפשר ולהנגיש לכל 
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תושבי קריית אתא את האפשרות של המרחב הציבורי כולל החניות וזה הבשורה 

 הגדולה ביותר. 

 ם יעקב. מה הסכום?מה הסכו ר. דוד:

 מדובר בכסף קטן מאוד. י. פרץ:

 כמה קטן? ר. דוד:

 אנחנו כרגע עוד לא יודעים.. י. פרץ:

 מיליון? שתיים? עשר? ר. דוד:

לא. זה לא עשר ואנחנו, רחוק מאוד. אנחנו במספרים מאוד מאוד נמוכים כפי  י. פרץ:

 שאתה מבין.

 מדובר. חשוב לא לערפל, שלא נדע על מה ה. רובין שלם:

 נוכל לומר לכם אם מדובר בכסף מאוד.. 2022אנחנו בשנת  י. פרץ:

 סכום קטן. ה. רובין שלם:

 מאוד מאוד מאוד קטן.  י. פרץ:

 קטן. ה. רובין שלם:

 כן. י. פרץ:

 גם בעניין העירייה. ה. רובין שלם:

 ולון. ש״ח לאגודת ידידנו מרכז רפואי זב 1,000תרומה שנתית על סך  - 2סעיף  י. פרץ:

אני מציע לך הילה שתדעי גם לקחת אחריות על כל השקרים הנודעים שלך וגם 

להתנצל בפני המנהלים הבכירים של עיריית קריית אתא שהבאת את דיבתם 

תקנים חדשים  15רעה שהם הולכים לקבל תוספת שכר כאשר מדובר ב 

 לעירייה..

 הבעיה שהמנהל שלהם לא יודע להסביר.. ה. רובין שלם:

 את לא ראויה לשום דבר..  פרץ: י.

 פשוט לא יודע להסביר. ה. רובין שלם:

 חוץ מהעובדה שאת מסלפת ומשקרת.. י. פרץ:
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 אתה יודע לנהל? תסביר. ה. רובין שלם:

 מסלפת ומשקרת.. י. פרץ:

 אם אתה לא יודע לנהל.. ה. רובין שלם:

 ופוגעת בתושבי קריית אתא.. י. פרץ:

 הגדול ביותר בקריית אתא זה מה ש..השקרן  ה. רובין שלם:

 את רחוקה מלהיות נציגת ציבור. מי בעד? י. פרץ:

 וחושש ומפחד.. עצוב. ה. רובין שלם:

 מי נגד? י. פרץ:

 עצוב שזה ככה מתנהגים. ה. רובין שלם:

אז יש ארבעה שהם נגד תרומה שנתית לאגודת ידידי מרכז רפואי זבולון בעניין  י. פרץ:

נגד לתרומה של ידידי זבולון לעניין מחלקת העיניים אני  4מובן בעד וכ 11הזה. 

 מודה לכולם, הישיבה נעולה תודה רבה לכולם.

 

 סוף הישיבה

 

 


